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Protokół Nr XI/2024 

Sesji Rady Powiatu w Pułtusku 

w dniu 20 lutego 2025 r. 

początek posiedzenia – godz. 15.00 
 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Nalewajk otworzył XI Sesję Rady 

Powiatu w Pułtusku. Następnie podkreślił, Sesja jest transmitowana i utrwalana 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Nalewajk stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 16 Radnych, co powoduje, że wszystkie 

decyzje oraz uchwały podjęte w dniu dzisiejszym będą prawomocne. 
 

Ponadto Przewodniczący Rady Powiatu powitał Radnych Rady Powiatu                       

w Pułtusku, kierowników, dyrektorów, inspektorów służb inspekcji i straży, 

dyrektorów jednostek organizacyjnych powiatu oraz Starostwa Powiatowego                     

w Pułtusku, Komendantów służb mundurowych. Zaznaczył, iż chciałby również  

powitać Pana Marka Kordowskiego, który pierwszy raz jako Prezes Spółki 

Szpital Powiatowy Sp. z o. o.  uczestniczy w dzisiejszych obradach. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji następnego  

punktu porządku Sesji Przedstawienie porządku Sesji.  

Przewodniczący Rady p. T. Nalewajk-  poinformował, iż cyt. „Szanowni 

Państwo, porządek Sesji został Państwu przedstawiony. Tak jak mówiłem 

wcześniej, Sesja została zwołana przez mnie jako Przewodniczącego Rady. 

Mieliśmy przed Sesją posiedzenie Komisji. Czy do porządku obrad ktoś z 

Państwa ma jakieś uwagi czy propozycje? Jeżeli nie ma, to będziemy 

procedować, zgodnie z porządkiem przedstawionym przeze mnie jako 

Przewodniczącego Rady Powiatu.” 
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Wobec braku propozycji zmiany porządek Sesji realizowany był w wersji 

przedstawionej w zawiadomieniu na posiedzenie Rady. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku Sesji. 

3.  Sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej                

za rok 2024.  

4. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 

2024. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Programu współpracy 

Powiatu Pułtuskiego z organizacjami pozarządowymi i innymi 

uprawnionymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia                

24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie                

na rok 2025. 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli                                        

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Pułtuski. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu załatwienia skargi.  

8. Podjęcie uchwały  w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady 

Powiatu. 

9. Sprawozdania z działalności komisji stałych Rady Powiatu za rok 2024.  

10. Informacja na temat prac Zarządu Powiatu i realizacji uchwał Rady Powiatu. 

11. Informacja na temat uchwał Zarządu Powiatu w sprawie zmian budżetu 

powiatu. 

12. Wnioski i oświadczenia radnych. 

13. Zamknięcie Sesji.  
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Przewodniczący Rady p. T. Nalewajk-  poinformował, iż przed Sesją Rady 

Powiatu w Pułtusku, Komisje Rady Powiatu odbyły wspólne posiedzenie 

podczas, którego pozytywnie zaopiniowały tematy, będące przedmiotem 

dzisiejszych obrad.  

 

Ad. 3 

Przewodniczący  Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji kolejnego 

punktu porządku Sesji Sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej 

pieczy zastępczej za rok 2024. 

Przewodniczący Rady  Powiatu p. T. Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Proszę 

Panią Dyrektor PCPR o zabranie głosu Panią Patalan, proszę bardzo.                   

W żołnierskich słowach, co my omawiamy.” 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pułtusku                                

p. A. Patalan- poinformowała, iż cyt. „Witam Państwa bardzo serdecznie. 

Ustawa z dnia 9 czerwca 2011r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy 

zastępczej zapewnia realizację zadań powiatu w zakresie pieczy zastępczej, 

które Starosta wykonuje za pośrednictwem organizatora rodzinnej pieczy 

zastępczej. Zarządzeniem Starosty Pułtuskiego z dnia 24 października 2011r. 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Pułtusku zostało wyznaczone                            

do pełnienia funkcji organizatora rodzinnej pieczy zastępczej na terenie powiatu 

pułtuskiego. Do zadań organizatora, w skrócie, nie będę już rozwijała całych 

definicji, należy: prowadzenie naboru i kwalifikowanie osób kandydujących                     

do pełnienia funkcji rodziny zastępczej lub prowadzenia rodzinnego domu 

dziecka, organizowanie szkoleń dla tych kandydatów, zapewnienie rodzinom 

zastępczym oraz prowadzącym rodzinne domy dziecka szkoleń mających                    

na celu podnoszenie ich kwalifikacji, zapewnienie pomocy i wsparcia osobom 

sprawującym pieczę zastępczą, w szczególności w ramach grup wsparcia, rodzin 

pomocowych, współpraca ze środowiskiem lokalnym, w szczególności                          
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z ośrodkami pomocy społecznej, sądami, instytucjami oświatowymi, 

prowadzenie poradnictwa psychologicznego i terapii dla osób sprawujących 

rodzinną pieczę zastępczą, dokonywanie okresowych ocen sytuacji dzieci 

przebywającej w pieczy i zapewnienie koordynatorom rodzinnej pieczy 

zastępczej szkoleń podnoszących ich kwalifikacje. Jeśli Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie  zostało wyznaczone do pełnienia funkcji organizatora 

rodzinnej pieczy zastępczej, to na podstawie art. 76 ust. 2 ustawy zostało 

zobowiązane do utworzenia zespołu do spraw rodzinnej pieczy zastępczej, które 

funkcjonuje na stałe w naszym Centrum. Może powiem tylko, że ten zespół 

spotyka się nie rzadziej niż raz na trzy i sześć miesięcy w zależności od czasu 

pobytu dziecka w pieczy. W skład tego zespołu wchodzą: pracownicy naszego 

zespołu pieczy zastępczej, pracownicy socjalni oraz specjaliści, psycholog                         

i pedagog, zatrudnieni w jednostce na podstawie umów cywilnoprawnych.                                   

W telegraficznym skrócie powiem tylko, że w roku sprawozdawczym na koniec 

31 grudnia w powiecie pułtuskim funkcjonowały: 42 rodziny zastępcze oraz                          

1 rodzinny dom dziecka, w których łącznie przebywało 61 dzieci oraz                            

11 pełnoletnich wychowanków. Liczba osób usamodzielnionych realizujących 

indywidualny program usamodzielnienia wynosiła 13. Rodzin spokrewnionych 

na dzień dzisiejszy mamy- 24, niezawodowych -16, zawodowych                                     

-2 i oczywiście 1 rodzinny dom dziecka. Naszym zadaniem statutowym jest 

przede wszystkim pozyskiwanie rodzin zastępczych zawodowych i na to 

jesteśmy najbardziej nastawieni, jeśli chodzi o promocję idei rodzicielstwa 

zastępczego. Właśnie w styczniu doszła do nas kolejna rodzina spokrewniona. 

Może tylko tak powiem, że ten stan z miesiąca na miesiąc zmienia się. 

Prowadzimy szereg działań na rzecz rodzin zastępczych, szereg różnych 

kampanii i wydarzeń mających na celu integrację tego środowiska, wymianę 

doświadczeń, także, żeby nie pozostawali po prostu sami, gdzieś na uboczu, 

tylko czuli nasze codzienne wsparcie. I cóż mogę powiedzieć? Oczywiście                     

w tym roku zamierzamy również prowadzić kampanię „Podaruj swój dom- 
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zostań rodziną zastępczą" i myślę, że również spektakularnie chcemy ten rok 

podsumować jakąś konferencją, wydarzeniem lub inną kampanią. Dziękuję.” 

Przewodniczący Rady  Powiatu p. T. Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo. Czy są pytania do Pani Dyrektor? Jeżeli nie ma, to uznaję,                         

że dziękujemy za złożenie sprawozdania.” 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

Ad.4 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji kolejnego 

punktu porządku Sesji Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa    

i Porządku za rok 2024. 

Przewodniczący Rady  Powiatu p. T. Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Jest                   

to oczywiście Komisja, która działa przy Panu Staroście. Proszę Pana Dyrektora                

w żołnierskim skrócie o przedstawienie podstawowych spraw. Proszę bardzo 

Panie Doktorze.” 

Dyrektor Wydziału Zarządzania Kryzysowego p. Robert Dynak - poinformował, 

iż cyt. „Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, Pan 

Starosta zgodnie z art. 31b ustawy o samorządzie powiatowym jest zobowiązany 

przedkładać Radzie Powiatu do końca stycznia następnego roku sprawozdanie                

z Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, którą Starosta powołuje, 

zgodnie z art. 38a. W skład tej Komisji wchodzi dwóch radnych delegowanych 

przez Radę Powiatu, trzy osoby posiadające dużą wiedzę i doświadczenie                        

w zakresie bezpieczeństwa, dwie osoby z głosem doradczym oraz prokurator 

rejonowy, który może brać udział w posiedzeniach tej Komisji. Zadaniem tej 

Komisji jest przede wszystkim opiniowanie pracy służb inspekcji, straży                         

i innych podmiotów zespolonych, niezespolonych, realizujących zadania na 

terenie powiatu w zakresie bezpieczeństwa. Jak wiemy, bezpieczeństwo nie jest 

wszystkim, ale wszystko wobec bezpieczeństwa jest niczym, tak jak mówił 

Klaus Neumann. W toku prac Komisji przygotowaliśmy projekt programu 

zapobiegania przestępczości bezpieczeństwa obywateli, który został uchwalony 
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przez organ stanowiący, obowiązuje od 2008r. Komisja obradowała w dniu                    

6 grudnia 2024r. Podczas prac tej Komisji dokonano ewaluacji realizacji zadań 

Programu przez poszczególnych realizatorów odpowiedzialnych w rejonach 

odpowiedzialności za realizację zadań. Swoje szczegółowe sprawozdanie z prac 

Komisji i działalności na rzecz realizacji założeń programowych złożyły 

wszystkie służby łącznie z Komendą Powiatową Policji w Pułtusku, Państwową 

Strażą Pożarną w Pułtusku, Zarządem Dróg Powiatowych w Pułtusku, Strażą 

Leśną w Pułtusku, Państwową Strażą Rybacką, Powiatowym Centrum Pomocy 

Rodzinie w Pułtusku, Poradnią Psychologiczno-Pedagogiczną w Pułtusku  oraz 

gminy, jak również szkoły, które prowadziły również zadania, realizowały 

również zadania z tego programu. Podczas posiedzenia Komisji dokonano 

analizy zapobiegania przestępczości bezpieczeństwa obywateli, dokonano stanu 

przygotowania do akcji powodziowej, stanu przygotowania do zimowego 

utrzymania dróg, jak również przeciwdziałania podtopieniu gruntów przez tamy 

bobrowe w rejonie kolektora przy rondzie koło Państwowej Straży Pożarnej. 

Pewne rzeczy zostały rozwiązane i udało się je wspólnymi siłami zrealizować. 

Zrealizowano również w 2024r. wniosek jednego z Radnych Rady Powiatu                 

w Pułtusku Pana Krzysztofa Łachmańskiego odnośnie przeprowadzenia ćwiczeń 

obronnych z udziałem grup antyterrorystycznych, żeby zapoznać młodzież, jak 

zachować się w sytuacji zagrożenia terrorystycznego w obiekcie szkolnym, tzw. 

„aktywny strzelec”. Te ćwiczenia przeprowadzone zostały w Liceum im. Piotra 

Skargi w Pułtusku oraz w Szkole Podstawowej w Świerczach i były połączone    

z ćwiczeniami obronnymi, gdzie brały udział wszystkie powiatowe służby                    

54 Batalionu Lekkiej Piechoty, 2 Mazowiecki Pułk Saperów. Realizowaliśmy 

tutaj zadania operacyjne na wypadek zagrożenia bezpieczeństwa państwa                         

i wojny. W związku z tym, prosiłbym Państwa o przyjęcie tego sprawozdania. 

Dziękuję bardzo.” 
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Przewodniczący Rady  Powiatu p. T. Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo. Czy z Państwa Radnych, ktoś chce zabrać głos w tej sprawie? Proszę 

Pan Mirosław Barszcz Przewodniczący Komisji. Proszę bardzo.” 

Radny M. Barszcz- poinformował, iż cyt. „Dziękuję Panie Przewodniczący. 

Proszę Państwa, tak jak rzekłem na wspólnym posiedzeniu Komisji, otóż też 

jestem tutaj członkiem tej Komisji z ramienia Pana Starosty, wybranym przez 

Radę Powiatu w Pułtusku z Panem Zbigniewem i odnoszę takie wrażenie                           

i myślę, że to nie tylko akurat moje jest domniemanie, iż to, co się dzieje                       

w sprawach bezpieczeństwa pod kierunkiem Pana Starosty, a tym włada Pan 

Dyrektor, współpraca, która jest na poziomie nie tylko służb mundurowych,                           

a mamy tutaj na sali Panów Komendantów Straży i Policji, określiłbym jako 

bardzo dobrą. Tym bardziej, że wielokroć już w poprzedniej kadencji, kiedy 

mieliśmy zagrożenie czy pandemią, czy też wojną na Ukrainie, zawsze                            

w sposób harmonijny z wielką dbałością o mieszkańców naszego powiatu,                    

te problemy były rozwiązywane. Chcę też nadmienić, że w najbliższym okresie 

czasu zostaną przeprowadzone ćwiczenia, dotyczące ochrony 

przeciwpowodziowej w tych gminach, które są akurat najbardziej zagrożone. 

Taki plan już został przygotowany. Jest stosowne zarządzenie Pana Starosty                    

i myślę, że każde kroki robione w tym kierunku o dbałość bezpieczeństwa 

mieszkańców naszego powiatu są bardzo dobre. W związku z powyższym, tak 

jak na wspólnym posiedzeniu zauważył to Pan Przewodniczący Rady Tadeusz 

Nalewajk, chcę na ręce Pana Dyrektora powiedzieć tak. Panie Dyrektorze,                     

za zaangażowanie, profesjonalizm, ale też i takie stosunki interpersonalne 

pomiędzy Pana podwładnymi i nami tutaj Radnymi bardzo dziękujemy i proszę 

takie podziękowanie przekazać swoim pracownikom. Wszystkiego dobrego.” 

Dyrektor Wydziału Zarządzania Kryzysowego p. Robert Dynak - poinformował, 

iż cyt. „Dziękuję.” 
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Przewodniczący Rady  Powiatu p. T. Nalewajk- - poinformował, iż cyt. „Proszę 

bardzo. Czy są jeszcze głosy w powyższej sprawie? Nie ma. Dziękuję Panie 

Dyrektorze, dziękuję Panu Staroście za złożenie sprawozdania.” 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

Ad.5 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji kolejnego 

punktu porządku Sesji Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Programu współpracy Powiatu Pułtuskiego z organizacjami 

pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami, o których mowa                      

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

Przewodniczący Rady  Powiatu p. T. Nalewajk- poinformował, iż cyt.                         

„Wiecie Państwo, my taką uchwałę podejmowaliśmy proszę Państwa                            

w listopadzie. Była dyskusja na Sesji Rady Powiatu w Pułtusku, żeby wrócić               

do tematu i zwiększyć kwotę, wtedy było 20 tys. zł do 80 tys. zł. Sprawa wróciła 

na Zarząd, Zarząd wystąpił o zmiany i mamy 80 tys. zł na współpracę                          

z organizacjami pozarządowymi. Czy w tym temacie, ktoś z Państwa chce 

zabrać głos? Proszę Pan Radny Kowalczyk.” 

Radny P. Kowalczyk- poinformował, iż cyt. „Tak właśnie uchwalając ten 

pierwszy Program, wnioskowaliśmy o zwiększenie tych środków i chciałem 

podziękować Panu Staroście i Zarządowi za wysłuchanie tego wniosku                            

i zwiększenie tych środków. I druga rzecz, tak jak mówiłem na Komisji, 

polecamy się do współpracy w zakresie ogłaszania tych konkursów. I dziękuję 

bardzo.” 

Przewodniczący Rady  Powiatu p. T. Nalewajk- poinformował, iż cyt.     

„Dziękuję bardzo. Czy ktoś chce zabrać jeszcze w tej sprawie głos?”    
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W związku z brakiem dalszej dyskusji Przewodniczący Rady odczytał treść 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Programu współpracy Powiatu   

Pułtuskiego z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  24 kwietnia 2003r.                          

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025 i zarządził 

głosowanie nad jej podjęciem.  

Za głosowało               16 radnych 

Przeciw                         - 

Wstrzymało się             - 

Uchwała Nr XI/71/2025 została podjęta. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji kolejnego 

punktu porządku Sesji Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach                

i placówkach prowadzonych przez Powiat Pułtuski. 

Przewodniczący Rady  Powiatu p. T. Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Proszę                 

o kilka słów Panią Sekretarz na powyższy temat.” 

Sekretarz Powiatu p. K. Jankowska- poinformowała, iż cyt. „Szanowni Państwo, 

obowiązek sporządzenia sprawozdania wynika z zapisów ustawy Karta 

Nauczyciela. Co roku przeprowadzana jest analiza poniesionych wydatków                 

na wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do średnich wynagrodzeń,                             

a następnie sporządzane sprawozdanie, które przedkładane jest Radzie Powiatu, 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej, Związkom Zawodowym Zrzeszających 

Nauczycieli oraz Dyrektorom Szkół. Najważniejsza informacja, że podobnie, 

jak w ubiegłych latach, nauczyciele ogółem osiągnęli średnie wynagrodzenia                  

i nie było potrzeby wypłaty dodatku uzupełniającego.” 
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Przewodniczący Rady  Powiatu p. T. Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo. Czy ktoś w tej sprawie chce zabrać głos? Jeżeli nie, to dziękujemy                           

za złożenie sprawozdania.” 

Sprawozdanie zostało przyjęte. 

Ad.7  

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji kolejnego 

punktu porządku Sesji Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

załatwienia skargi. 

Przewodniczący Rady  Powiatu p. T. Nalewajk- poinformował, iż cyt. 

„Szanowni Państwo, wpłynęła do nas do powiatu skarga na działalność 

dyrektora Domu Pomocy Społecznej. Procedura jest taka, że wpłynęła skarga,  

ja kieruję ją jako Przewodniczący Rady do Komisji Skarg i Wniosków. Odbyło 

się posiedzenie Komisji Skarg i Wniosków. Komisja uznała, że jest istotne, żeby 

przedłużyć termin, bo nie wyczerpała, nie uzyskała i ma pewną procedurę, którą 

chce wyczerpać, czyli rozmawiania z uczestnikami tej skargi. Dlatego, zgodnie  

z Kodeksem postępowania administracyjnego, ja jako Przewodniczący Rady, 

który de facto podpisuje korespondencję w tym procederze, nie jestem de facto 

organem, tylko organem jest Rada Powiatu. W związku z powyższym taki jest 

nasz wniosek i Komisji, żeby przedłużyć wyjaśnienie tej skargi do 30 kwietnia 

2025r. i w związku z powyższym musi być podjęta uchwała przez nas jako 

Radę. Czy ktoś z Komisji Skarg i Wniosków chce zabrać głos? Nie? Dziękuję, 

to byłem zrozumiany. I tak, jak przekazywałem informację, jest propozycja 

przedłużenia do wyznaczenia terminu do 30 kwietnia br. i jest jeszcze takie 

sformułowanie do pouczenia o prawie do wniesienia ponaglenia. Taka jest 

procedura Panie Mecenasie. Co to znaczy, bo to taka ciekawostka prawna? 

Ponaglenia, czyli popędzenia nas, nie wiem, jak to? Przepraszam, to takie 

trywialne słowo.” 

Radca Prawny p. J. Godlewski- poinformował, iż cyt. „To wynika z Kodeksu 

postępowania administracyjnego, że w związku z tym, że sprawa nie została 
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załatwiona w terminie, skarżącemu przysługuje w tej sprawie wniesienie pisma 

raz jeszcze do Rady. De facto jest to taki zapis czysto- formalny.” 

Przewodniczący Rady  Powiatu p. T. Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Dobrze, 

dziękuję bardzo.” 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały                   

zmieniającej uchwałę w sprawie przedłużenia terminu załatwienia skargi                       

i zarządził głosowanie nad jej podjęciem.  

Za głosowało               16 radnych 

Przeciw                         - 

Wstrzymało się             - 

Uchwała Nr XI/72/2025 została podjęta. 

Ad.8 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji kolejnego 

punktu porządku Sesji Podjęcie uchwały  w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy Komisji Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady  Powiatu p. T. Nalewajk- poinformował, iż cyt.. 

„Omawialiśmy to na Komisjach Rady Powiatu w Pułtusku.” 

W związku z brakiem dyskusji Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały,                 

a następnie zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Powiatu. 

Za głosowało               16 radnych 

Przeciw                         - 

Wstrzymało się             - 

Uchwała Nr XI/73/2025 została podjęta. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji kolejnego 

punktu porządku Sesji Sprawozdania z działalności komisji stałych Rady 

Powiatu za rok 2024. 
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Przewodniczący Rady  Powiatu p. T. Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Proszę 

bardzo, czy w tym temacie, ktoś z Państwa chce zabrać głos? Nie. Dziękuję                 

za złożenie sprawozdań.” 

Sprawozdania zostały przyjęte.  

 

Ad.10 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji kolejnego 

punktu porządku Sesji Informacja na temat prac Zarządu Powiatu                           

i realizacji uchwał Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady T. Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Oczywiście 

informacja była, czy do tego tematu ktoś z Państwa ma uwagi, czy pytania? 

Dziękuję bardzo, jeżeli nie, informacja została przedstawiona. 

Informacja została przyjęta.  

Ad.11 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji kolejnego 

punktu porządku Sesji Informacja na temat uchwał Zarządu Powiatu                             

w sprawie zmian budżetu powiatu. 

Przewodniczący Rady T. Nalewajk- zapytał cyt. „Czy Pani Skarbnik ma coś? 

Pani Skarbnik akurat nie ma, czy coś Panie Starosto?” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Nie.” 

Przewodniczący Rady T. Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Dziękuję bardzo. 

Informacja została przedstawiona.” 

Informacja została przyjęta.  

Ad.12 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji kolejnego 

punktu porządku Sesji Wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady T. Nalewajk-  poinformował, iż cyt. „Proszę bardzo. 

Proszę Pan Radny Barszcz.” 
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Radny M. Barszcz- poinformował, iż cyt. „Raczej do Pana Starosty. Dziękuję 

bardzo. Panie Starosto na jakim etapie jesteśmy…” 

Przewodniczący Rady T. Nalewajk-  poinformował, iż cyt. „Ja nie mówiłem                  

do kogo tylko wnioski i oświadczenia radnych.” 

Radny M. Barszcz- poinformował, iż cyt. „Dobrze, dziękuję Panu bardzo. Panie 

Starosto na jakim etapie jesteśmy z tą drogą relacji Obryte-Popławy?” 

Przewodniczący Rady T. Nalewajk-  podkreślił cyt. „Zaawansowane chyba.” 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Proszę Państwa. 

jesteśmy na takim etapie, że jesteśmy na liście rezerwowej na trzecim miejscu. 

Prawdopodobieństwo, że te środki otrzymamy, tak jak już mówiłem wcześniej 

jest 99%,. W marcu chcemy ogłosić przetarg na wykonawstwo.” 

Przewodniczący Rady T. Nalewajk-  poinformował, iż cyt. „Dziękuję bardzo. 

Proszę bardzo, czy w tym pkt 12, ktoś z Państwa chce jeszcze zabrać głos? 

Jeżeli nie, to uprzejmie informuję, że porządek został wyczerpany.” 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji ostatniego 

punktu porządku Sesji Zamknięcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady podziękował za udział w obradach jedenastej Sesji Rady 

Powiatu, a następnie zamknął jedenastą Sesję Rady Powiatu w Pułtusku.  

 

Na tym protokół zakończono. 

Sesja zakończyła się o godz. 15.26. 

 

Protokołowała:          Przewodniczył obradom: 

Maria Bryl                      Tadeusz Nalewajk   

 

..................................................           ….......................................... 


